
 

 

Svenska Skidförbundet 

Årevägen 180, 837 52 ÅRE 

Telefon: +46 (0)10-708 69 00 

Webb: www.skidor.com 

 

ALPINA RÅDET – PROTOKOLL  

 

Datum: 2018-12-18 

Tid: kl. 21.00-21.30 

Plats: Avstämningsmöte per telefon 

 

Deltagare:   Frånvarande:   

Nina Andersson, justerare  Tommy Eliasson Winter 

H-P Carlsson     

Fredrik Kingstad   

Inger Nordqvist, ordf.   

Daniel Ericsson  

Olle Danielsson  

Tomas Dahlberg   

   

1 Återkoppling föregående protokoll 

1.1 Aktivitetslistan – ingen uppdatering 

 

2  Rapporter/Information 

2.1 Ekonomi – ingen uppdatering 

 

2.2 

2.2.1 

 

 

2.2.2 

 

Nationellt 

148 gymnasieansökningar med god spridning över alla skolor. 

Gymnasiehelg genomförd på alla skolor, nästa steg i 

antagningsprocessen är antagningslägret i Funäsdalen v.5 2019. 

Olle Danielsson har haft möte med Stockholms Idrottsgymnasium 

som ansöker om tillstyrkan för NIU. De kommer in med 

verksamhetsplan senast 7 januari 2019. 
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2.2.3 

 

 

 

 

2.2.4 

 

 

2.2.5 

 

 

2.2.6 

 

Olle Danielsson har haft möte med Gällivare RIG. Elever och 

tränare är nöjda med verksamheten utifrån dess förutsättningar 

med tanke på utevaro från Dundret där ingen träning kan bedrivas 

i nuläget. Gymnasiet tränar i Kiruna och i Kåbdalis med långa resor 

som följd. Resorna sliter på elever och tränare. Skolan har tagit 

initiativ att framöver skicka med en studiepedagog på lägren för att 

underlätta skolarbetet för eleverna. 

OS ansökan för 2026 pågår och SSF har skapat en hemsida med 

Q&A för att informera fakta om ett OS -arrangemang. Sidan heter 

www.osmyter.se. 

Ett erbjudande om VM-tåget Stockholm-Åre t/r går ut till 

föreningar och ideella. Erbjudandet kommer finnas på 

www.skidor.com  

Intresset för planerat VM Camp i Trillevallen för föreningar under 

VM är lågt. 

2.3 

 

Tävlingsprogram  

Efter vissa förändringar i tävlingsprogrammet pga snöläget är nu 

tävlingarna igång med stora startfält. Nocco Alpine Elite Tour har 

premiär i Duved 4 januari 2019. 

2.4 Landslag 

Även WCs tävlingsprogram har tvingats justeras pga av väder, 

vilket innebär en hektisk tid för atleterna som gör de sista 

tävlingarna innan juluppehållet. 

Såväl dam- som herrlandslagen i grupp 1 är konkurrenskraftiga på 

högsta nivå i teknikgrenarna. På damsidan har Lisa Hörnblad varit 

stabil i WC fart. 

Stark återväxt i träningsgrupp 2 dam. 

Juniorherrarna har varit på en Kina tour för andra säsongen.  

2.5 Marknad 

Inget att rapportera.  

2.6 Alpina årshjulet 

RIG-dimensionering för åren 2020-2023 pågår. Ansökningar för 

tillstyrkan till RIG ska lämnas in senast 7 januari. Rådet beslutar 

om tillstyrkan och meddelar besked till skolan senast 27 januari. 

http://www.osmyter.se/
http://www.skidor.com/
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Ansökande skola lämnar ansökan till Skolverket senast 31 januari. 

Slutligt beslut om RIG sker efter att antal RIG-platser tilldelats. 

 

 

3 Övriga frågor 

4 

 

Inga 

 


